CONTRACT

合同号(Contract No.): 25SIMC/JC308011HK

签订日期(Signed on):

买方(The Buyer): 上海科学器材有限公司

SHANGHAI SCIENTIFIC INSTRUMENTS & MATERIALS CO., LTD

No. 1 Tao Jiang Road, Shanghai 200031 China Tel: +86-21-64732200 Fax: +86-21-64664285

卖方(The Seller): 汇佰(香港)国际科技有限公司

HUIBAI (HONGKONG) INTERNATIONAL TECHNOLOGY CO., LIMITED

地址: Unit 5008, 5/F, Yau Lee Center, No. 45 Hoi Yuen Road Kwun Tong Kowloon, Hong Kong For and

TEL: 00852-28610885 FAX: 00852-28610802

收货人(The Consignee): 上海科学器材有限公司

SHANGHAI SCIENTIFIC INSTRUMENTS & MATERIALS CO., LTD

No. 1 Tao Jiang Road, Shanghai 200031 China Tel: +86-21-64732200 Fax: +86-21-64664285 Contact:NI WEN XIN Email:niwx@ssimc.com.cn

USCI: 913101041326087639

最终用户(The End-user): 上海工程技术大学 Shanghai University of Engineering Science

中标方(The winning unit): 北京迈羲生物科技有限公司

中标方委托卖方与买方签订合同,中标方作为设备代理商除承担连带法律义务和履约责任外, 全权承担合 同项下货物售后保修的责任和义务。

The winning unit entrusts the seller to sign the contract with the buyer, and the winning unit as the equipment agent, in addition to undertake joint and sevral legal obligations and performance responsibility, has the full responsibility and obligation to assume the after-sales warranty of the commodity under the contract.

买方、卖方、最终用户同意按下列条款签订合同予以购买:

This Contract is made by and among the Buyer, the Seller, the End-user, whereby the Buyer (on behalf of the End-user) agree to buy and the Seller agree to sell the under mentioned commodity according to the terms and conditions stipulated below:

1. 商品名称、规格、数量及单价: (Commodity, Specifications, Quantity and Price:)

ITEM	NAME	UNIT	QTY	Unit Price	Amount
1.	英文品名: Full-spectrum multi-dimensional laser scanning imaging system 中文品名: 全光谱多维激光扫描成像系统 Model: FV4000	SET	1	CNY2198000.00	CNY2198000.00
TOTAL	O THE END HEED LAD ONLY TWO LITTLE TON ONE WHILE			DDP THE END USER LAB	CNY2198000.00

SAY DDP THE END USER LAB CNY TWO MILLION ONE HUNDRED AND NINTY EIGHT THOUSAND ONLY. (包含上海浦东机场保税区至最终用户实验室的运保费(包括卸货,搬运))

2. 生产国别和制造厂(Country of Origin and Manufacturers):
JAPAN/ EVIDENT (brand: OLYMPUS) 日本 / 仪景通(品牌: 奥林巴斯)

3. 包装(Package):

须用坚固的木箱或纸箱包装,以宜于长途海运/邮寄/空运及适应气候的变化,并具备良好的防潮抗震能力。由于包装不良而引起的货物损坏或由于防护措施不善而引起货物锈蚀,卖方应赔偿由此而造成的全部损失费用。包装箱内应有完整的维修保养、操作使用说明书。

To be packed in strong wooden case(s) or carton(s), suitable for long distance ocean \parcel \post \ air freight transportation as well as changing climate and with good resistance to moisture and shocks. The Seller shall be liable for any damage of the commodity due to improper packing and for any rust attributable to inadequate protective measures in regard to the packing. One full set of service and operation manuals shall be enclosed in the case(s).

4. 装运标记(Shipping mark):

卖方应在每个货箱上用不褪色油漆标明箱号、毛重、净重、长、宽、高并书以"防潮"、"小心轻放"、"此面向上"等字样和装运码头:

每个木质包装箱外必须标有国际植物保护公约组织(IPPC)公布的国际植物检疫措施标准第 15 号,即 ISPM 15 专用标识.

唛头: 25SIMC/JC308011HK SHANGHAI

The Seller shall mark on each package with fadeless paint the package number, gross weight, net weight, measurement and warnings—such as, "KEEP AWAY FROM MOISTURE", "HANDLE WITH CARE", "THIS SIDE UP" as well as the shipping mark:

Each wooden crate should be marked with ISPM 15 (International Phytosanitary Measures No. 15) which is issued by IPPC (International Plant Protection Convention).

SHIPPING MARK: 25SIMC/JC308011HK SHANGHAI

5. 交货日期(Date of delivery):

合同签订之日起 120 天内到货,且卖方在发货前收到买方的发货通知。若本项目需办理出口许可证,六个月内出口许可证没办理成功,则双方签订的合同自动取消。不允许分批,不允许转运。

Within 120 days delivery to the place after signing the contract, and the sellers receiving a letter of shipping advice from the buyers. If this project needs to apply for an export license, and the export license is not applied for within six months, the contract signed by both parties will be automatically cancelled. Partial shipment is not allowed. Transshipment is not allowed.

- 6. 装运港口(Port of shipment): 上海浦东机场保税区 SHANGHAI PUDONG AIRPORT FREE TRAD ZONE
- 7. 卸货港口(Port of destination): 上海 SHANGHAI, CHINA
- 8. 保险(Insurance): 由卖方投保 TO BE COVERED BY THE SELLER UPON SHIPMENT
- 9. 付款条件(Payment): 货物验收合格且收到最终用户对应款项后 TT 支付 CNY1630000.00, 剩余 CNY568000.00 待收到最终用户对应款项后 TT 支付。

T/T (CNY1630000.00) + T/T (CNY568000.00).

be paid by TT after the buyer received the corresponding payment from the end-user.

BANK INFORMATIONS (T/T,本合同为跨境人民币,本账号可接受跨境人民币):

COMPANY NAME: HUIBAI (HONGKONG) INTERNATIONAL TECHNOLOGY CO., LIMITED

BANK NAME: HK and Shanghai Banking Corp Ltd Bank address: 1 QUEEN'S ROAD CENTRAL, HONG KONG

Account Number: 124790684838

SWIFT: HSBCHKHHHKH

10. 运输单据(Documents):

卖方应向买方递交下列单据:

- 1). 由受益人(卖方)出具的标明合同号和唛头的发票正本2份和副本2份;
- 2). 由受益人(卖方)出具的装箱单正本2份和副本2份,标明包装的数量及每件包装的毛重、净重、尺寸;
 - 3). 由受益人(卖方)出具的品质和数量证明书;
 - 4). 通知买方已装运的传真/邮件抄件一份;
 - 5). 保税区条件下: 以买方为收货人的核注清单(出口)一份;
 - 6). 由受益人(卖方)出具的原产地证明副本二份;
 - 7). 非木包装证明副本一份或卖方的申明阐述此单货物的木质包装已做熏蒸处理,有符合商检局的 IPPC 标识,且该标识完整清晰地位于木质包装材料的四周。
 - 8). 保险单或保险证明书注明投保险种。保险索赔可在上海理赔。

The Sellers shall deliver the following documents to the bank for negotiation:

- 1). Invoice in 2 originals and 2 copies indicating Contract number and shipping mark by the beneficiary (the seller).
- 2). Packing list in 2 originals and 2 copies issued by the Manufactures, indicating quantity, gross weight, net weight measurement of each package by the beneficiary (the seller).
- 3). Certificate of Quality and Quantity issued by the beneficiary (the seller).
- 4). Copy of fax/email to the Buyers advising the particulars of shipment immediately after shipment is made.
- 5). In case from shanghai FTZ: full sets of audit list (export) consigned to the buyer.
- 6). Certificate of origin in 2 copies issued by the beneficiary (the seller).
- 7). Non-wood packing materials Declaration or Seller's certificate certifying that the wood packing materials have been treated and officially marked IPPC full and apparently on the sides of the packing materials.
- 8). Insurance Policy or Certificate, blank endorsed, and "Claims payable in Shanghai."

11. 装货通知(Shipping advice):

卖方应在装货后12小时内,以传真/邮件形式通知买方出库单、发票、装箱单。

卖方应将货物运至本合同第7款规定的港口。

与本合同有关的货物运费及保险费由卖方承担。

The Seller shall, within 12 hours after the date of shipment stipulated in the Clause 5 of this Contract, advise

by fax/email the Buyer of the delivery order, invoice, packing list.

The Seller shall deliver the goods to the airport of destination specified in Clause 7 of this Contract.

The airfreight, insurance premium in respect of the exportation of goods contracted shall be borne



12. 质量保证(Guarantee of quality)

卖方保证货物是用最好材料上等工艺制作的、全新的,其质量、规格和性能与本合同规定相符。质保期为 整机自双方代表签订验收单之日起 36 个月。

The Seller guarantee that the commodity hereof is made of the best materials with first class workmanship, brand new and unused, and complies in all respects with the quality and specification stipulated in this Contract and conforms to the date sheets or technical manuals of the commodities contracted. The guarantee period shall be 36 months counting from the date on which the Acceptance Certificate has been signed by the representatives of both parties.

13. 检验和索赔(Inspection and claim):

发货前,制造厂应对货物的质量、规格、性能和数量/重量作精密全面的检验,出具检验证明书,并说明检验的技术数据和结论。

货到目的港后,买方将申请中华人民共和国质量监督和检验检疫(以下简称出入境检疫检验局)对货物的规格和数量/重量进行复检,如发现货物残损,规格或/和数量与合同规定不符,除保险公司或运输公司的责任外,买方得在货物到达目的港后 90 日内凭出入境检疫检验局出具的检验证明书向卖方索赔或拒收该货物。

在保证期限内,如货物由于设计或制造上的缺陷而发生损坏或/和品质、性能与合同规定不符时,买方将委托出入境检疫检验局进行检验,并凭其检验证明书向卖方提出索赔(包括换货),由此产生的全部相关费用应由卖方承担。

若卖方收到上述索赔后 30 天内未予答复,则认为卖方已接受上述索赔。

The manufacturers shall, before delivery make a precise and comprehensive inspection of the goods in regard to the quality, specifications, performance and quantity/weight and issue inspection certificates certifying the technical data and conclusion of the inspection.

After arrival of the goods at the port of destination the Buyer shall apply to China Entry-Exit Inspection and Quarantine Bureau (here in after referred to as CIQ) for a further inspection in respect of the specifications and quantity/weight of the goods. If damages of the goods are found, or the specifications and/or quantity are not in conformity with the stipulations of this Contract, except when the responsibilities lie with Insurance company or Shipping Company, the Buyer shall, within 90 days after arrival of the goods at the port of destination, claim against the Seller, or reject the goods according to the inspection certificates issued by CIQ.

In case of damages of the goods incurred due to the design or manufacture defects and \ or the quality and performance are not in conformity with the contract, the Buyer shall, during the guarantee period, request AQSIQ to make a survey and shall make a claim against the Seller (including replacement of the goods) and all the related expenses incurred, regarding the elimination of such damages there from shall be borne by the Seller.

The claims mentioned above shall be regarded as being accepted if the Seller fail to reply within 30 days after Seller receive the Buyer' claims.

14. 人力不能抗拒(Force majeure):

凡在制造或装船运输过程中因人力不可抗拒的事故,致使卖方推迟交货或不能交货时,卖方可不负责任。但发生上述事故时,卖方应立即通知买方,并在 14 天内,给买方航空快寄一份由主管政府当局颁发的事故证明书。在此情况下,卖方仍有责任采取一切必要的措施,加快交货。如事故延续 10 周以上,买方有权撤销合同。

The Seller shall not be responsible for the delay in shipment or non-delivery of the goods due to Force Majeure, which might occur during the process of manufacturing or in the course of loading

transit. The Seller shall advise the Buyer immediately of the occurrence above mentioned and within fourteen days thereafter the Seller shall send by air mail to the Buyer for Their acceptance a certificate of the accident issued by the competent Government Authorities where the accident occurs as evidence thereof. Under such circumstances the Seller, however, are still under the obligation to take all necessary measures to hasten the delivery of the goods. In case the accident lasts for more than ten weeks the Buyer shall have the right to cancel the Contract.

15. 迟交货罚款(Late delivery and penalty):

除本合同第 14 条规定的人力不可抗拒原因外,如卖方不能按合同规定的时间交货,买方应同意在卖方付罚款的条件下延期交货。罚款可由支付银行在议付货款时扣除。罚款率按每 7 天收 0.5%,不足 7 天时以 7 天计算,但罚款不得超过迟交货物总价的 5%。如卖方延期交货超过合同规定 10 周时,买方有权撤销合同。此时,卖方仍不迟延地按上述规定向买方付罚款。如果买方延迟开出信用证,卖方不承担迟交货罚款责任。

Should the Seller fail to make delivery on time as stipulated in the Contract, with exception of Force Majeure causes specified in Clause 14 of this Contract, the Buyer shall agree to postpone the delivery on the condition that the Seller agree to pay a penalty which shall be deducted by the paying dank from the payment under negotiation. The rate of penalty is charged at 0.5% for every seven days, odd days less than seven days should be counted as seven days. But the penalty, however, shall not exceed 5% of the total value of the goods involved in the late delivery. In case the Seller fail to make delivery ten weeks later than the time of shipment stipulated in the Contract, the Buyer shall have the right to cancel the Contract and the Seller, in spite of the cancellation, shall still pay the aforesaid penalty to the Buyer without delay. If the L/C is opened late, the Seller will not pay late delivery penalty.

16. 仲裁:(Arbitration):

卖方、买方和最终用户之间所有与合同有关或在执行合同过程中发生的纠纷应通过友好协商的方式解决,如果经过协商仍不能解决,则应提交给上海国际经济贸易仲裁委员会(上海国际仲裁中心),根据该仲裁委员会的仲裁规则,以仲裁方式解决。仲裁地点在上海,并且仲裁裁决是终局的,对卖方、买方和最终用户均有拘束力;任何一方均不能诉诸于法院或其他机构来改变裁决。仲裁费由败诉方承担。在仲裁过程中,除仲裁部分外,各方当事人仍有义务继续执行本合同。 实体法律

全部纠纷将以该合同和其他在执行合同过程中达成的协议为依据,其余按照联合国大会制定的现行有效的《国际货物销售公约》(CISG)进行解释。

All disputes among the Seller, the Buyer and the End-user in connection with this Contract or the execution thereof shall be settled friendly through negotiations. In case no settlement can be reached, the case may then be submitted for arbitration to Shanghai International Economy and Trade Arbitration Commission (Shanghai International Arbitration Center) in accordance with its Rules of Arbitration promulgated by the said Arbitration Commission. The arbitration shall take place in Shanghai and the decision of the Arbitration Commission shall be final and binding upon the Seller, the Buyer as well as the End-user; neither party shall seek recourse to a law court or other authorities to appeal for revision of the decision. Arbitration fee shall be borne by the losing party. In the course of arbitration, all the parties shall continue to execute the present Contract except those under arbitration.

SUBSTANTIVE LAW

All disputes shall be settled in accordance with the provisions of this contract and all other agreements regarding its performance, otherwise in accordance with the UN convention on Contracts for the International Sale of Goods (CISG) as at present in force.

17. 附加条款 ADDITIONAL CLAUSES (COMMPENSATION) 实方应全额赔偿因延迟交货而产生的所有费用和关税。

本合同货物买方以招标方式购买,招标编号为: 1069-254Z20251318, 项目编号: 招案 2025-1318, 供货方投 标书内应标条款同为合同条款的组成,是合同不可分割的组成部分。

The Seller shall compensate full amount for all the costs and tariffs occurred due to the late delivery of the products.

The buyer of this contract purchases the goods by put in a tender. The tender number is 1069-254Z20251318, Project Number: Recruitment case 2025-1318, The tender clauses in the supplier's bid are the same as part of the contract clauses.

18. 税费(TAXES AND DUTIES):

本项目拟申请海关免税政策,若因免税政策变化等原因导致最终用户未能享受免税政策,相关税收由卖方承 担。

在执行本合同过程中,在中国以外发生的所有税费由卖方承担。

如设备有加征部分关税须由卖方承担。

由于最终用户预算为不超过2198000.00元人民币,超出预算的差额(如:出口管制、贸易战等)、外贸环 节的所有费用(含外贸代理服务费和实际发生的银行费、清关、商检、仓储、运保费等关港杂费费用金额)及 海关税收(若有)由中标方承担。

This project intends to apply for the customs tax exemption policy. If the end user fails to enjoy the tax exemption policy due to the change of the tax exemption policy or other reasons, the relevant taxes shall be borne by the winning unit.

All taxes arising outside of China in connection with the execution of this Contract shall be borne by the Seller.

If equipment is subject to tariffs, it should be borne by the seller.

Since the end user's budget is not more than RMB 2198000.00, the seller shall bear the budget gap (such as export control, trade war, etc.), all expenses of foreign trade (including foreign trade agency service fees, bank fees actually incurred, customs clearance, commodity inspection, warehousing, insurance and freight and other customs fees) and customs taxes (if any).

本合同中英文版本一式七份,卖方保留一份,买方保留一份,中标方保留一份,最终用户保留四份,以中文为 准。

In witness thereof, this contract is made in triplicate in English and Chinese versions, which are held by the Seller and Buyer and end-user with the same binding. The Seller keeps one original, the Buyer keeps one original, the winning unit keeps one original and the end-user keeps four original.

买方

THE BUYER SIMENTS &

SHANGHAT SCIENTIFIC INSTRUMENTS &

MATERIALS CO.

THE END-USER!

Shanghai University of Engineering Science

5年06月15日

卖方

THE SELLER:

中标方

The winning unit:

HUIBAI (HONGKONG) INTERNATIONAL TECHNOLOGY
CO., EIMITED

For and on behalf of TECHNOLOGY CO., LIMITED TO AND AND THE TECHNOLOGY CO., LIMITED TO AND THE TECHNOLOGY CO.

汇佰(香港)国际科技和限分词的Tized Signatu

Beijing Maixi Biotechnology Co., Ltd

格·勒

北京迈羲生物科技有限公司

Attachment for Contract 25SIMC/JC308011HK

	3/2	FV4000 配置清单	
1	FV40-HSU-P	Package of a hybrid scanning unit and a power supply unit and a 2ch broadband spectral detector unit by silicon photomultiplier. The hybrid scanner includes XY galvanometer scanner set and X-resonant Y galvanometer scanner set. All scanners equipped with silver-coated mirror. IR coating optic support laser wavelength 400-1600nm. Corresponded to WEBEand RoHS regulations. 混合扫描单元、供电箱,2通道 BSD 宽光谱高灵敏检测器套装。配置一套常规高分辨扫描振镜,和一套共振高速扫描振镜,扫描振镜均为抗氧化银镀膜,配置标准2通道 BSD 宽光谱高灵敏检测器	1
2	FV30-STIMP	Adapter to connect scanner and IX83 microscope frame. 扫描单元与显微镜连接适配器	1.5
3	FV40-BSD	2ch broadband spectral detector unit by silicon photomultiplier including secondary dichroic mirror turret. 2 通道宽光谱 BSD 高灵敏检测器含分光镜组件	1
4	FV40-LETD	Transmitted detector unit for FV4000 used with IX3-LHLEDC. 透射检测器	1
5	FV31-MCOMB-P	Main laser combiner including AOTF and laser beam combining optics. 主激光耦合器,包含 405、488、561、640 激光器 AOTF 和激光耦合部件等	1
6	OBIS6LREMOTE	OBIS Remote, 6-Laser, with Power Supply (doesn't include AC power code and DC power code.) 激光控制器	1
7	OBIS594-20LS	20mW 594nm Laser diode head. 20mw 594nm 激光器	1
8	FV31-DM-VBO	Excitation DM for 405, 488 and 594nm lasers. 405/488/594 激光激发分色镜	1
9	FV31-ADPM	Mirror adaptor kit for FV31-SCOMB or the optional port of FV31-MCOMB. 激 光反射镜适配器	1
10	FV40-SAFI3BC	Class 3B laser safety label in Chinese for FV4000 inverted microscope configuration. 激光安全标签	1

11-	FV40-PCIB	PCI-e interface board for data transfer in confocal laser scanning microscope. Corresponded to WEEE and RoHS regulations. PCI-e 板卡	1
12	DP21-DKT	1394a connection cable between desktop PC and DP21- CU or DP26-CU. 1394a 数据连接线	1
13	FV40S-SWPAD	Advance Package software for FV4000. This software include FV40S-SW main software, motorized stage control license, well navigator license and sequence manager license including License certificate sheet 高级采集功能包,含主软件、电动台控制,多孔板和时序管理功能	1
14	CS-DI-DT-V4. 2	cellSens Dimension Desktop License 基本图像分析模块	1
15	IX83P2ZF	IX83 2port frame with ZDC port. Touch-panel controller JR6436, AC adapter DP152500, allen wrench AB7734, hexagonal driver AD8458 (2pcs), trasnparent sheet for front panel JA8053(2pcs), and indication sticker for U-MCZ JA9973 are included. 全电动倒置显微镜机架	1
16	IX3-FP	Fixing plate dedicated for IX83. 固定显微镜专用适配器	1
17	Ú-MCZ	Remote focusing handle for IX83 远程控制器,包括电动部件转换和聚焦旋钮	1
18	U-IFCBL200	Interface cable for CAN communication, 2000mm length 电动部件数据线	1
19	ІХЗ-СВН	Control box for IX83P2ZF/P1ZF and motorized components. cable band AC9258 is included. 电动部件控制器	1
20	FV30-RFACA-2	Motorized fluorescent mirror turret for IX83 microscope. 电动荧光激发块转盘	1
21	U-IFCBL15	Interface cable for CAN communication, 150mm length 电动部件数据线	1
22	FV30-ILSW	Laser interlock switch for IX83 stand. IX83 激光联锁开关	1
23	WHN10X	Widefield eyepiece 10X 10X 目镜	1
24	WHN10X-H	Widefield eyepiece 10X, focusable 10X 屈光度可调目镜	1
25	U-TBI90	Tilting binocular 人机工学、正象、可倾斜式观察筒、观察角度 35-85°, 眼点高度调节范围 0-65mm 可调, 瞳距 30-76mm, 视场数 22	1
26	PLAPON1. 25X	Plan apochromat objective 1.25X 0.04, WD 5.0 1.25X 平场复消色差物镜, NA 0.04, 工作距离 5mm	1
27	UPLXAPO10X	UPlan XApochromat hobjective 10X/0.4, WD 3.1mm, Coverglass thickness 0.17mm, Corrected wavelength400-1000nm. ZDC supported. 最新一代10X 万能超平场超级复消色差物镜, NAO.4, 工作距离 3.1mm, 色差校准范围400-1000nm	1
.8	UPLXAPO20X	UPlan XApochromat objective 20X/0.8, WD 0.6mm, Coverglass thickness 0.17mm, Spring, Corrected wavelength400-1000nm. ZDC supported. 最新一代 20X 万能超平场超级复消色差物镜, NAO.8, 工作距离 0.6mm, 色差校准范围 400-1000nm	1

	The state of the s	<u>,</u>	
1		UPlan XApochromat objective 40X/0.95, WD 0.18mm, Coverglass	1
29	I I I I I I I I I I I I I I I I I I I	thickness 0.11-0.23mm, Spring, Corrected wavelength400-1000nm. ZDC	
	UPLXAP040X	supported.	1
		最新一代 40X 万能超平场超级复消色差物镜, NAO. 95, 工作距离 0.18mm, 校	
		正环, 色差校准范围 400-1000nm	
20	LUCDI DI NAOV	Long working distance Plan SemiApochromat objective 40X, NA 0.6, WD	
30	LUCPLFLN40X	2. 7-4. 0 (c. c. 0-2)	1
		40X 长工作距离平场半复消色差物镜, NA 0.6, 工作距离 2.7-4.0mm	
		UP1an XApochromat objective 60X/1.42, WD 0.15mm (Spring, oil),	
31	UPLXAPO60XO	Coverglass thickness 0.17mm, Corrected wavelength400-1000nm. ZDC	
31	OLTVALOGOVO	Supported.	1
		60X 万能超平场超级复消色差油浸物镜, NA1.42, 工作距离 0.15mm, 色差校 准范围 400-1000nm。	
	1 × ×	UPlan XApochromat objective 100X/1.45, WD 0.13mm (Spring, oil),	
32	UPLXAPO100X0	Coverglass thickness 0.17mm, Corrected wavelength400-1000nm. ZDC supported.	
JL	OI DAMI OI OOKO		1
	3/4	100X 万能超平场超级复消色差油浸物镜, NA1.45 工作距离 0.13mm, 色差校 准范围 400-1000nm。	
.2.5.		Immersion oil 30cc. Low level auto-fluorescence.	
33	IMMOIL-F30CC	30ml 无荧光专用镜油	4
	17/4/	IX3-ILL transmitted pillar for IX83P2ZF/P1ZF, IX73P2F/P1F, IX53F.	
-		Front operation knob for condenser focus, focus stopper for reproduce	
34	IX3-ILL	position. Halogen and LED light source can be mounted.	1
	7	透射光照明器,聚光镜高度调节旋钮位于正面,内置柯勒照明复位锁	** **
-		The transmission filter pocket of IX83 must be covered by FV12-IXCOV for	
35	FV12-IXCOV	laser safety. Not only MPE but also SPE system must be equipped with	4
		FV12-IXCOV. 透射光激光防护盖	1
2.0	4.5PP	Frost filer for IX3-ILL. Diameter is 45mm.	
36	45FR	45mm 直径透射光柔光镜	1
37	FV31-ILLSW	Laser safety switch for IX3-ILL using with FV4000.	
31	I V 31—ILLSW	FV4000 透射光照明器激光安全锁	1
		IX3-LHLEDC Transmitted LED light souce with housing. Good color	(
38	IX3-LHLEDC	rendering similar to Halogen color. For IX3- ILL. Power supply is	$\bigcirc 1$
91 1		necessary for IX73 system. LED 灯室	V
		IX3-LWUCDA Motorized LWD condenser for IX83P2ZF/P1ZF, IX73P2F/P1F. 7	
39	IX3-LWUCDA	position optical elements (3x30mm, 4x38mm). Turret rotation, aperture	
		stop open/close, polarizer in/out KUMLIVIO 6 MA	1
		电动 7 孔位长工作距离万能聚光镜, N. A. O. 55, W. D. 27mm	11
40	U-IFCBL100	Interface cable for CAN communication, 1000mm length	
	. 3. 7. 7. 7. 7. 7. 7. 7. 7. 7. 7. 7. 7. 7.	电动部件数据线	1
41	U-DICTS	DIC prism slider for transmitted light, with shift mechanism for BFP1	4 "
		objective 透射光 DIC 滑块	1
10	IVA EDICE	Nomarski DIC mirror unit for transmitted DIC microscopy with built-in	
42	IX3-FDICT	analyzer, including plastic case AR1924	1
-	<u> </u>	DIC系统用检偏镜模块	
43	EV21 TDEV	Optical element to expand FOV of transmission bright field imaging with	
T J	FV31-TDEX	TD and ultra-low magnification objective lens	1
44	IX2-DIC10	低倍物镜透射光部件	
45	IX2-DIC10	DIC prism insert for 10X objectives 10X 物镜适配 DIC 环板	1
46	IX2-DIC40	DIC prism insert for 20X objectives 20X 物镜适配 DIC 环板	1
47	IX2-DIC40 IX2-DIC60	DIC prism insert for 40X objectives 40X 物镜适配 DIC 棱镜	1
48		DIC prism insert for 60X objectives 60X 物镜适配 DIC 环板	1
10	IX2-DIC100	DIC prism insert for 100X objectives 100X 物镜适配 DIC 环板	1

XXXX

Total .

9

y Si

	1 1/1		
49	U-LGPS	Fluorescence light sourcewithLED and LDP. Wave length: 360-665 nm. LED 荧光光源	1
50	U-LLG300	Liquid light guide 3M. 3m 光纤导管	1
51	U-FUNA	Mirror Unit for fluorescence microscopy, narrow band UV excitation with bandpass barrier, exciter filter BP360-370, dichroic beamsplitter DM410, barrier filter BA420-460, including plastic case AR1924 窄带 带通紫外荧光激发块	1
52	U-FBNA	Mirror unit for fluorescence microscopy, narrow band blue excitation (with bandpass barrier), with exciter filter BP470-495, dichroic beamsplitter DM505 and barrier filter BA510-5500 in educate plastic case AR1924 窄带带通蓝光荧光激发块 有限公司	1
53	U-FGWA	Mirror unit for fluorescence microscopy, wide band green excitation (with bandpass barrier), with exciter filter BP530-550, dichroic beamsplitter DM570 and barrier filter BA575-625, Signet Web Ing plastic case AR1924 宽带带通绿光荧光激发块	1
54	OCNH117XY	ProScan H117P1XD non-encoded XY stage with Proscan controller, joystick, universal and multiwellplate sample holders 适用于倒置显微镜的 XY 电动载物合 H117P1XD型,无线性编码器,配备控制器,控制器杆,通用型和多孔板适配器。	1
55	CS-S-DE-VF	3D Deconvolution Software 三维反卷积软件	1
56	FV40S-AINR	FV40S-AINRAI NOISE REDUCTION SOFTWARELICENSE AI 降噪	1

合同附件

(国内采购商品清单)

根据汇佰(香港)国际科技有限公司和上海科学器材有限公司的外贸采购合同 25SIMC/JC308011HK,总价 CNY2198000.00.00,以下为国内采购配置清单: 产品名称、规格型号、数量:

序号	部件号	描述	数量
1	UYCP-33	Power cord 电源线	7
2	HP Z4G45 Workstation(FV)	FV 专用电脑工作站 设备具有 CPU 不低于 IntelXeon w5-2445,3.1GHz,十 核;内存 64GB;硬盘 8TB HDD;SSD 固态硬盘 1.5T;显卡 NVIDIA RTX A4500 20GB; DVD writer;操 作 系 统 Windows11 Professional 64bit;32 英寸液晶显示屏。	1
3	Z32	4K 显示器	1
4	OPT1000*800	1000*800 防震台,适用于 FV4000	1
5	C3K	UPS 不间断电源在线式稳压 3000VA/2400W	1
6	FRM1.6	机柜,高x宽x深1.6x0.6x0.6m,用于五激光版本 FV4000	1

以上所述国内采购配置由汇佰(香港)国际科技有限公司直接交至上海工程技术大学指定地点。该合同附件是 25SIMC/JC308011HK合同的补充,是 25SIMC/JC308011HK合同的不可分割的组成部分,与 25SIMC/JC308011HK合同具有同等法律效力。本合同附件(国内采购商品清单)一式六份,卖买双方各保留一份。

上海科学器材有限公司 SHANGHAI SCIENTIFIC INSTRUMENTS &

(The Buyers)

汇佰(香港)国际科技有限公司

HUIBAHHONGKONG, INTERNATIONAL

THE CHANGE BOOK OF THE CHANGE FOR LIN

(The Solid Stature(s)